
Lajosmizse Város Önkormányzata 
I/3/1/2009. 
 
 
 

Képviselı-testület ülésének jegyzıkönyve 
2009. január 21. 

 
 
 
Az ülésen hozott rendeletek és határozatok száma és tárgya: 
 
 
 
 
Lajosmizse Város Önkormányzata 1/2009.(…) rendelete Lajosmizse Város 
Önkormányzata Képviselı-testületének az idegenforgalmi adóról szóló 6/2006.(II.16.) 
rendeletének módosításáról 
 
 
 
 
 
1/2009. (I.21.) ÖH  Pályázat benyújtása 2009. évben kiírt               

kompetencia alapú oktatás bevezetésére irányuló 
pályázati felhívásra. 

 
2/2009. (I.21.) ÖH     Kecskemét és Térsége Többcélú Társulás  
       Társulási megállapodásának módosítása 
 
3/2009. (I.21.) ÖH    Közösségi ellátások biztosításáról döntés  
   
4/2009. (I.21.) ÖH  Lajosmizse Város Polgármesteri Hivatala 

köztisztviselıi munkateljesítmény 
követelményeinek alapját képezı 2009. évi célok 
meghatározása,  illetve tájékoztató a jegyzı 2008. 
évi  munkateljesítményének értékelésérıl 

 
5/2009. (I.21.) ÖH  A 2008. július 1-tıl  2008. december 31-ig tartó 

idıszakban a Képviselı-testület által meghozott 
és 2008. december 31-ig  lejárt határidejő 
határozatainak végrehajtásáról szóló jelentés 
elfogadása 
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J e g y z ı k ö n y v 
 
 

Készült: Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselı-testületének 2009. január 
               21-én a Városháza dísztermében megtartott ülésérıl. 
 
Jelen vannak: Basky András polgármester, dr. Adonyi Lajos alpolgármester, Apró 

Ferenc, Biró Tiborné, Dr. Csire Gézáné, Dr. Cserényi Péterné, Józsáné dr. 
Kiss Irén, Kele Attila, Kollár László, Koller Dániel, Nagy Erzsébet, Dr. Nagy 
Károly, Oláh Attila, Rubos János, Sápi Tibor, Zsigó Viktor  képviselık (16 fı) 

 
Bejelentéssel távol: Csorba József, Marton Ferenc képviselık 
 
Az ülés kezdete: 14.10 óra 
 
Tanácskozási joggal meghívottak: 
Kutasiné Nagy Katalin  jegyzı 
Muhariné Mayer Piroska  aljegyzı 
Tengölics Judit   irodavezetı 
Dr.Szeberényi Gyula Tamás  jogász 
Turupuli Péterné   irodavezetı 
Nagy Judit    irodavezetı 
Rostás Anita    csoportvezetı 
Szilágyi Ödön    csoportvezetı 
Petényi Sándorné   csoportvezetı 
Földházi Tünde   tanácsos 
Veszelszkiné Nagy Erika  tagintézményvezetı 
Osbáth Barna    Ált.Isk.igazgató 
Kocsis Györgyné   Óvoda vez. 
Guti Istvánné    Müv.Ház ig. 
Baranyi Sándor   CKÖ elnök 
Bártfai Róbert    Lm.Vid.L.fıszerk. 
ALFA KURZUS KFT   Egri Judit 
 
Jegyzıkönyv vezetık:  Mezei Anett Krisztina 
     Nagy Imréné  
 
 
Basky András polgármester: Tisztelettel köszöntöm megjelent képviselı-társaimat, 
vendégeinket. 
Mielıtt a napirendi pontok tárgyalására térnénk, egy pár tájékoztató jellegő mondatot 
szeretnék szólni az elmúlt idıszak eseményeirıl, a jövıbeli tervekrıl. 
-A tavalyi év végén döntöttünk a nád levágásával kapcsolatosan, ennek köszönhetıen a nádat 
sikerült levágni. Nagyon örülünk neki, hisz ezáltal ideális korcsolyázó helyet biztosít 
gyerekeknek felnıtteknek egyaránt. 
-A Lajosmizsei Mővelıdési Ház és Könyvtár a Kultúra Napja alkalmából érdekes 
programokkal várja az érdeklıdıket. 2009. január 22-én elsıként egy könyvbemutató lesz, 
majd folytatódik Dunai Tamás „Szavakat fúvok” címő önálló estje. Sok szeretettel várnak 
mindenkit. 
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- Szeretném tájékoztatni a kedves lakosságot és a jelenlévıket, hogy mint ahogy már 
korábban is, megrendezésre kerül február 21-én a Polgármesteri Bál. Terveink szerint a 
bevételt további játszótéri elemek beszerzésére szánnánk, hiszen másik két játszóterünk is 
van, az úgy nevezett Nagyjátszótér és a Béke téri játszótér. Helyszín az Új Tanyacsárda.  
–Benyújtottuk a TÁMOP 5.2.5.-re a pályázatunkat a Lajosmizsei Gyermekjóléti Szolgálat 
Prevenciós Célú Gyermekvédelmi Programja 2009-2010 címmel. A pályázatra 19.997.000 Ft 
egyszeri támogatást nyertünk, aminek nincs önrésze, nagyon örülünk neki.  
- A Képviselı-testület tagjainak figyelmébe szeretném ajánlani, hogy az anyaghoz 
hozzátettük, mindenki megkapta a vagyon nyilatkozattal kapcsolatos okmányokat, melynek 
leadási határideje január 28. 
 
Mai ülésünket megnyitom, megállapítom, hogy az ülés határozatképes, 16 képviselı van 
jelen, Csorba József és Marton Ferenc képviselık bejelentéssel vannak távol. 
Jegyzıkönyv hitelesítıknek javaslom Apró Ferenc és Kele Attila képviselıket. Kérem, aki a 
jegyzıkönyv hitelesítıkkel egyetért, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 16 igen szavazattal Apró Ferenc és Kele Attila 
képviselıket jegyzıkönyv hitelesítınek megválasztotta. 
A meghívó szerint hat napirendi pontunk van, van-e valakinek kiegészítı napirendi javaslata? 
– Amennyiben nincs, aki egyetért a napirendi pontokkal, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 16 igen szavazattal az alábbi napirendi pontokat 
fogadta el: 
 
          Napirendi javaslat             Elıterjesztı 
             
          1./  Lajosmizse Város Képviselı-testületének az idegenforgalmi    Basky András 

      adóról szóló 6/2006. (II.16.) rendeletének módosítása     polgármester 
        
        

           2./  Pályázat benyújtása „Kompetencia alapú oktatás, egyenlı    Basky András 
     hozzáférés- Innovatív intézményekben” (TÁMOP- 3.1.4./08/2.)  polgármester    

pályázati felhívás keretében  
              

            
 3./ I. Kecskemét és Térsége  Többcélú Társulás társulási megállapodásának Basky András 

  módosítása        polgármester
  

 II.  Közösségi ellátások biztosításáról döntés     
              
   

 4./  Lajosmizse Város Önkormányzata Polgármesteri Hivatala köztisztviselıi  Basky András
      munkateljesítmény követelményeinek alapját képezı    polgármester 

        2009. évi célok meghatározása, illetve tájékoztató a jegyzı 2008. évi  
        munkateljesítményének értékelésérıl  
      

           5./ Jelentés a  2008.  július  1-tıl 2008. december 31-ig tartó idıszakban Kutasiné Nagy Katalin 
                 a Képviselı-testület által   meghozott és 2008. december 31-ig lejárt            jegyzı 
                 határidejő határozatainak végrehajtásról    
            

  6./   Interpelláció          
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1.napirendi pont 
Lajosmizse Város Képviselı-testületének az idegenforgalmi 
adóról szóló 6/2006. (II.16.) rendeletének módosítása 
Elıadó: Basky András polgármester 
 
 
Basky András polgármester: Egy technikai jellegő dologról van szó az idegenforgalmi 
adóval kapcsolatosan. Megkérném Tengölics Juditot, hogy mondja el nekünk néhány 
mondatban, hogy lényegében mirıl is szól ez a rendeletmódosítás. 
 
 
Tengölics Judit irodavezetı: Tisztelt Képviselı-testület, 2006-ban került megalkotásra az 
idegenforgalmi adóról szóló helyi rendeletünk. Akkor még nem volt központilag a 
bevalláshoz szükséges nyomtatvány rendszeresítve, így a bevallásokat az önkormányzat saját 
maga által rendszeresített nyomtatványán (a rendelet mellékleteként) keresztül kellett 
benyújtani. Most a Pénzügyi miniszter kötelezıen elıírta, a 35/2008.(XII.31.) rendeletében a 
bevallásához szükséges nyomtatványt. Így az eddigi mellékletet hatályon kívül helyezi ez a 
rendelet. Tehát lényegi változtatást nem tartalmaz, csak technikait. 
 
 
Van-e valakinek kérdése, hozzászólása. – Amennyiben nincs, aki egyetért a rendelet-
tervezettel, kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 16 igen 
szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
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Lajosmizse Város Önkormányzata 1/2009.(...) rendelete Lajosmizse Város 
Önkormányzata Képviselı-testületének az idegenforgalmi adóról  szóló 

6/2006.(II.16.) rendeletének módosításáról 
 

 
A helyi adókról szóló többször módosított 1990. évi C. törvény (továbbiakban: Htv.)  1.§ (1) 
bekezdésében foglalt felhatalmazás alapján Lajosmizse Város Önkormányzata az alábbi 
rendeletet alkotja 
 

1.§ 
 

Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselı-testületének az idegenforgalmi adóról szóló 
6/2006.(II.16.) rendelete (továbbiakban: R) 5. §. helyébe a következı rendelkezés lép:  
(Az adó megfizetése: ) 

„5.§ 
 

Az adóbefizetésre kötelezettnek a beszedett idegenforgalmi adót a beszedést követı hó 15. 
napjáig kell az Önkormányzati adóhatósághoz az általa rendszeresített nyomtatványon 
bevallani és befizetni.” 

2.§ 
 
Az R. 6.§.(3) bekezdésében a „2. mellékletnek” szöveg helyébe „1. számú mellékletének” 
szöveg lép. 
 
 

Záró rendelkezések 
 

3.§ 
 

1) Ez a rendelet 2009. február 1-én lép hatályba. 
 

2) E rendelet hatálybalépésével egyidejőleg a R. 5.§-a, a 6.§.(3) bekezdésében a „2. 
mellékletének” szövegrész  és az 1. számú melléklete hatályát veszti, valamint a 2. 
számú melléklet számozása 1. számú mellékletre módosul. 

 
 
 

 
  Basky András     Kutasiné Nagy Katalin 
  polgármester                 jegyzı 
 
 
 
 
Kihirdetve:  
 
        Kutasiné Nagy Katalin 

         jegyzı 
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2. napirendi pont 
Pályázat benyújtása 2009. évben kiírt kompetencia  
alapú oktatás bevezetésére irányuló pályázati felhívásra. 
Elıadó: Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Nagy tisztelettel köszöntöm vendégeinket, akik a napirendi 
ponthoz érkeztek, Csordás László Felsılajos polgármesterét és Egri Judit szakértıt. 
A Kompetencia alapú oktatással kapcsolatban már két döntés is született. Tulajdonképpen az 
a lényeg, hogy minél elıbb be akartuk nyújtani a pályázatot, hogy be is tudják fogadni, de 
sajnos a félelmünk be is igazolódott a folyamatos elbírálás következtében, a már beadott 
pályázatok alapján kimerült az anyagi keret. Elıször arra gondoltunk, hogy majd ha újra 
kiírják, akkor befejezzük a kidolgozást, de félı hogy addigra megint lemaradnánk róla. Ezért 
javaslom egy olyan döntés meghozatalát, hogy legyen kidolgozva a pályázat, így amikor 
kiírják, rögtön be tudjuk adni. Az eredeti határidı 2009. február 16. lenne, lett volna. Mivel a 
munka már elkezdıdött és elıbb vagy utóbb úgy is meg kell valósítanunk a kompetencia 
alapú oktatást, azt javaslom, ne rekesszük be a munkát, hanem legyen tökéletesen elkészítve, 
úgy gondolom, hogy lesz még lehetıségünk megpályáztatni, de akkorra már egy kész anyag 
lesz a kezünkben. A megfelelı pályázat elkészítéséhez szakértıre van szükség. 
Az elsı határozat-tervezet ennek megfelelıen arról szól, hogy a munkát nem hagynánk abba, 
hanem folytatnánk, hogy pályázati kiírás esetén azonnal beadásra kész állapotban legyen. 
Szakértı segítségére lesz szükség, hogy az egész pályázat szakszerően készüljön el és majd 
így lehessen beadni. Ezen kívül meg kell határoznunk azokat a feladat ellátó helyeket, 
amelyekre a kompetencia alapú oktatást ki szeretnénk terjeszteni. Feladat ellátási helyként a 
Kollégium, az elsı tagozatosok, a felsı tagozatosok, valamint a központi óvoda lenne 
megjelölve. Ez egy elıkészítendı szakasznak értendı, ezt követıen folyamatosan tudnánk 
átállni, az egész iskolában megvalósításra kerülne a kompetencia alapú oktatás. A döntést 
ezzel kapcsolatban úgy kellene meghozni, hogy van egy társulási szerzıdésünk Felsılajossal 
oktatásügyben, és az ı döntésüket is be kellene építeni a határozatba. Felsılajoson van két 
feladat ellátási hely, az óvoda és az alsó tagozatos iskola. Felsılajos a holnapi testületi ülésen 
fog dönteni arról, hogy ı ehhez a pályázathoz milyen formában fog csatlakozni. Három 
variáció van, nem kíván csatlakozni, az egyik feladat ellátási hellyel kíván csatlakozni, vagy 
mindkét feladat ellátási hellyel.  
A pályázatot tehát beadásra-készre kell elkészíteni, de természetesen az aktuális pályázati 
kiírásnak megfelelıen, az utolsó simításokat a szakértınek kell elvégeznie. Erre a szakértıi 
munkára kértünk be árajánlatokat három cégtıl, ezek közül a legkedvezıbb ajánlatot az 
ALFA KURZUS KFT. adta, akinek a képviselıje jelen van. Az óvodai ellátási helyekre 
250.000.forint/feladat ellátási hely, az iskolai feladat ellátási helyekre 400.000 forint/feladat 
ellátási hely ajánlatot tett. A testületi ülés elıtt konzultáltam Egri Judittal a kollégiumi feladat 
ellátási helyre milyen ajánlatot tudnának adni, 300.000 ft díjat kellene érte fizetni. Beszéltünk 
a pénzek kifizetésével kapcsolatban is, a javaslata az volt Egri Juditnak, hogy a munka 
elkészítésével 80%, amikor pedig befogadják a pályázatot akkor 20% kerülne kifizetésre. A 
pályázat benyújtásával a pályázat író céget megbízzuk, az ı általuk ajánlott ajánlatot, bruttó 
288.000 ft-ot ha elfogadjuk, akkor a költségvetésbe be kell építenünk. A pályázatnak van egy 
2%-os sikerdíja, amely sikeres pályázat esetén kerül kifizetésre. 
Ezek azok a döntések, amelyeket a pályázat kapcsán meg kell hoznunk, hogy a késıbbiekben 
ezeket a forrásokat pályázat útján tudjuk elıteremteni. Ha a végén mégsem íródik ki pályázat, 
akkor is egy olyan alapjaiban kidolgozott pályázat lesz a kezünkben, amit már csak igazítani 
kell az aktuális pályázathoz. Tehát ez nem kidobott pénz, mindenképpen kezdjük meg a 
munkát, mert így van meg az esélyünk arra, hogy a pályázatot be tudjuk nyújtani és a 
költségeket a pályázat nagy részébe be tudjuk építeni. 
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Az anyagot tárgyalta a MOB is és a PTK is, az anyag elkészítését javasolja. 
Alpolgármester úr mondja, hogy az alapító okirat módosítását is meg kell még ejtenünk, mert 
a Ceglédi út tekintetében csak a kollégium van megjelölve, az általános iskola nincs, ezt a 
kiegészítést a soros testületi ülésen meg tudjuk tenni. 
 
Osbáth Barna igazgató úr: Tisztelettel köszöntök mindenkit. Úgy gondolom, hogy 
polgármester úr átláthatóan összefoglalta a pályázattal kapcsolatos kérdés köröket. Én azt 
szeretném megerısíteni, hogy az elızetes megbeszélésnél felmerültek olyan félelmek, hogy 
esetleges oktatáspolitikai változtatások, hogyan befolyásolhatják a késıbbiekben az iskolai 
tevékenységeket, fıbb irányokat. Úgy gondolom, hogy a mai világban, amikor minden 
országban arra van igény, hogy az iskola a gyereket az életre készítse fel, akkor nincs más 
választásunk, minthogy a kompetencia alapú oktatást helyezzük elıtérbe, készüljünk elı 
ennek megvalósítására. Ehhez elengedhetetlenek a kivitelezéshez szükséges eszközök és a 
kollegák továbbképzései, az új módszerek elsajátítása. Két út áll elıttünk, az egyik az, hogy 
„majd kiizzadjuk „valahogy, vagy egy sikeres pályázat segítségével, anyagi támogatással 
valósítjuk meg mindezt. Az elvégzendı munka semmi képen sem vész el, egy nagyon jó utat 
mutat számunkra, ez a kidolgozott anyag a kompetencia alapú oktatásban nagy segítségünkre 
lesz, amelyet így is úgy meg kell valósítanunk.  
 
Egri Judit szakértı:  Engedjék meg, hogy elmondjam, hogy az országban nagyon sok helyen 
járok és mindenhol elkeseredett, kiégett pedagógusokkal találkozom, itt pedig olyan lelkes 
intézményvezetık és pedagógusok vannak, ami nagyon ritka. Higgyék el nagyon 
szerencsések az önök gyerekei, a lajosmizsei gyerekek, hogy ilyen lelkes, szívesen vállalkozó 
pedagógusok nevelik ıket. Nem tudom, hogy mit tettek önök ennek az atmoszférának a 
kialakítása érdekében, csak gratulálni tudok hozzá. Nagyon örülnék neki, ha ezt a 
kompetencia alapú oktatást ilyen lendülettel be tudnánk vezetni. Nagyon szerencsések 
továbbá, hogy ilyen szép munkahelyen tanácskozhatnak. Ha valakinek kérdése van, nagyon 
szívesen válaszolok rá. Köszönöm 
 
Basky András polgármester: Köszönjük a dicsérı szavakat, mindannyiunknak nagyon jól 
estek.  
 
Van-e valakinek kérdése, hozzászólása. – Amennyiben nincs, aki egyetért a kiosztott 
határozat-tervezettel, hogy a kollégiumi feladat ellátási hely tekintetében 300.000 Ft értendı, 
és a kifizetés 80%-20% megosztásban legyen, kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a 
Képviselı-testület 16 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
1/2009. (I.21.) ÖH 
Pályázat benyújtása 2009. évben kiírt kompetencia alapú  
oktatás bevezetésére irányuló pályázati felhívásra. 
 

Határozat 
 

 
1.) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete úgy dönt, hogy pályázatot nyújt 

be a TÁMOP kompetencia alapú oktatás bevezetésére irányuló pályázati felhívásra, 
amennyiben ezen tárgykörben ismételten kiírásra kerül a pályázat. 

 
2.) A pályázat négy feladat ellátási helyre vonatkozik. 

 
a.) Általános iskolai oktatás tekintetében: 
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- A Fekete István Általános Iskola Lajosmizse, Szabadság tér 13. sz. alatti, 
- A Fekete István Általános Iskola Lajosmizse, Ceglédi utca 1. sz. alatti feladat ellátási 

helyeire. 
 
b.) Kollégiumi ellátás tekintetében: 
- Fekete István Általános Iskola Kollégiuma Lajosmizse, Ceglédi utca 1. sz. alatti feladat 

ellátási helyre. 
 
c.) Óvodai nevelés tekintetében: 
- Lajosmizsei Napközi Otthonos Óvoda Lajosmizse, Attila u. 6. sz. alatti feladat ellátási helye. 
 
3.) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megbízza az Alfa Kurzus 

Oktatói és Kiadói Kft-t az elıterjesztés mellékletében szereplı ajánlatában foglalt 
feladatok ellátására azzal, hogy az elkészült helyzetelemzésnek alkalmasnak kell lennie az 
ismételt pályázati felhívásban közzétett szempontok szerint a pályázat benyújtására.  

 
Amennyiben szükséges: 
 
a.) Az elkészült helyzetelemzést az intézményeknek aktualizálni kell az új pályázati kiírásnak 

megfelelıen, 
b.) A megbízott szakértı külön díjazás nélkül ellátja a szaktanácsadói közremőködést. 
 
4.) Az Alfa Kurzus Oktatói és Kiadói Kft-t megbízási díj az alábbiak szerint illeti meg: 
 - Óvodai feladat ellátási helyenként 250 000 forint,  
 - Iskolai feladat ellátási helyenként 400 000 forint, 
 - Kollégiumi feladat ellátási helyenként 300.000 forint. 
 A megbízó a megbízási díj 80%-át a megbízott ajánlatában foglalt feladat 
elvégzésekor, 20%-át a pályázat benyújtását követı befogadáskor fizeti meg a megbízott 
részére.  
 
5.) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete, mint Lajosmizse és Felsılajos 

Közoktatási Intézmény Fenntartói Társulás Gesztor Önkormányzata kötelezettséget vállal 
arra, hogy Felsılajos Község Önkormányzata Képviselı-testülete döntésétıl függıen a 
döntésben megjelölt feladat ellátási helyet a pályázatban bevonja. Ebben az esetben a 
feladat ellátási helyre esı megbízási díj összegét Felsılajos Község Önkormányzatának 
kell biztosítania. 

 
6.) A Képviselı-testület megbízza a Mentor Iroda Kft-t a pályázat kiírását követıen a 

pályázati dokumentáció összeállításával az elıterjesztés mellékletét képezı árajánlatában 
foglaltak szerint. 

 
7.) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete kötelezettséget vállal arra, hogy 

a pályázati dokumentáció összeállításának költségére – bruttó 288. 000 forint - a 2009. évi 
költségvetésében fedezetet biztosít.  

 
8.)Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete felhatalmazza a polgármestert a 

megbízási szerzıdések, valamint sikeres pályázat estén a támogatási szerzıdés aláírására. 
 
Felelıs: Képviselı-testület, polgármester 
Határid ı: 2009. január 21. 
 
 
Köszönjük szépen Egri Juditnak és Csordás Lászlónak a megjelenést, nyugodtan folytassák a 
konzultációt Felsılajos ügyében is. 
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3. napirendi pont 
Kecskemét és Térsége Többcélú Társulás  
Társulási megállapodásának módosítása 
Elıadó: Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Az elıterjesztés két részbıl áll. Az elsı részben Kecskemét és 
Térsége Többcélú Társaság megállapodásának módosításáról van szó, a másik pedig a 
közösségi ellátások biztosításáról szól.  Korábbi ülésünkön volt szó arról, hogy kötelezı 
feladataink tekintetében, hogyan kívánjuk ellátni azokat a feladatokat amiket még nem látunk 
el a nappali ellátás tekintetében. Az idıskorúakat ellátjuk, de a pszichiátriai, illetve 
szenvedélybetegeket, valamint a harmadik életévüket betöltött, felügyeletre szoruló 
fogyatékos, illetve autista személyek ellátását még nem tudtuk megoldani. Ezek kötelezı 
feladatok számunkra, tudjuk, hogy ezeket a ránk hárított feladatokat el kellene látni 
valamiképpen, de egy ilyen kis településen a költségvetési keret nem teszi lehetıvé és 
indokolttá ennek megoldását. A tegnapi bizottsági ülésen itt volt a RÉV képviseletében 
Molnár Sándor úr és elmondta, hogy náluk Kecskeméten is nehéz ezeknek a feladatoknak az 
ellátása, ezért az lenne a célszerő, ha kistérségi kereteken belül tudnánk megoldani ezt a 
problémát. Ezért az elıterjesztésünk arról szól, hogy ennek megfelelıen módosítanánk a 
Kistérségi társulási megállapodást úgy, hogy bevennénk ebbe a nappali ellátást és így a 
pszichiátriai és szenvedély betegeket  a RÉV-en keresztül látnánk el. Ez különösebben az 
önkormányzatnak pénzébe sem kerülne, de a RÉV tett egy ajánlatot a Képviselı-testület 
részére, amely az elıterjesztés második részében olvasható. A közösségi ellátások 
tekintetében is párhuzamosan feladatot látna el itt Lajosmizsén és a Kistérség teljes területén. 
A közösségi ellátásoknál 1.400.000 Ft támogatás hiányzik, hogy ezt a három feladatellátást el 
lehessen látni. Ezt részarányosan szétosztották a kistérség tagjai között, így 263.086 Ft 
terhelné Lajosmizse Város Önkormányzatát. Így a pszichiátriai és szenvedélybetegek terén 
megoldódna ez a feladat. Azt javaslom, hogy ezt az önkormányzat vállalja be, hiszen a RÉV 
nélkül sokkal nehezebb lenne megvalósítanunk ezeket a már nem kötelezı, de fontos 
feladatokat. Bizottsági ülésén a PTK és az EÜ tárgyalta, elfogadásra javasolta.  
 
Józsáné dr. Kiss Irén PTK elnök: Egy Pár mondatban szeretném bemutatni a kecskeméti 
RÉV munkáját, ami egy szenvedélybeteg segítı szolgálat. Engedjék meg a jelenlévık, hogy 
errıl a szolgáltatóról elmondjam azt, hogy körülbelül 6-7 éve kerültünk mi kapcsolatba az 
Egészségügyi, Gyermekjóléti és Szociális Intézmény és jómagam egy egészségügyi 
minisztériumi pályázaton nyertünk 2 Millió Forintos támogatás szenvedélybeteg terápiára. 
Akkor a kórház pszichiátriai osztályát, illetve a kecskeméti RÉV szenvedélybeteg segítı 
szolgálatot együttmőködı partnerként behívtuk, ezáltal kerültek Lajosmizsére, ezáltal kerültek 
kapcsolatba a Lajosmizsei lakossággal. A szakmai kapcsolat alapján elmondhatom, hogy egy 
nagyon felkészült, szakmailag egy rendkívül magas szintő tudással rendelkezı szolgáltatást 
nyújtanak. Velük együttmőködésben a szenvedélybeteg ellátás, a pszichiátriai betegek ellátása 
szakmailag is megoldódna Lajosmizsén. Úgy gondolom, hogy ez a 263.086 Ft, amit ezért a 
szolgáltatásért fizetnünk kell, mindenképpen megéri. Maximálisan támogatjuk a társulás 
módosítását, illetve a 263.086 Ft megállapítását ennek szolgáltatónak. Köszönöm szépen. 
 
Basky András polgármester: Köszönöm szépen a kiegészítést, bemutatást. 
 
Van-e valakinek kérdése, hozzászólása. – Amennyiben nincs, azzal a kiegészítésével, hogy az 
1. számú melléklet tartozik az elıterjesztéshez, aki egyetért az elsı határozat-tervezettel, 
kézfeltartással jelezze. Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 16 igen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
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2/2009. (I.21.) ÖH 
Kecskemét és Térsége Többcélú Társulás  
Társulási megállapodásának módosítása 

 
 
 

Határozat 
 
 
 

Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete elfogadja az elıterjesztés 1. mellékletét 
képezı Kecskemét és Térsége Többcélú Társulás módosított Társulási megállapodását egységes 
szerkezetbe foglalva. Egyúttal a módosított társulási megállapodás aláírására felhatalmazza a 
polgármestert. 
 
 
Felelıs: Képviselı-testület, polgármester 
Határid ı: 2009. január 21. 
 
Basky András polgármester: A II. határozat-tervezethez van-e valakinek kérdése, 
hozzászólása. – Amennyiben nincs, aki egyetért a határozat-tervezettel, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 16 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
3/2009. (I.21.) ÖH 
Közösségi ellátások biztosításáról döntés  

 

Határozat 

 

1. Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete vállalja a közösségi ellátások 
(szenvedélybetegek közösségi ellátása, pszichiátriai betegek közösségi ellátása és 
szenvedélybetegek alacsonyküszöbő közösségi ellátása) biztosítását 2009. évre. 

2. Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a határozat 1 pontjában foglalt 
feladat ellátására feladatellátási szerzıdést köt a  Fıplébániai Karitász Alapítvány RÉV 
Szenvedélybeteg-segítı Szolgálattal, melynek aláírásra felhatalmazza a polgármestert. 

3. Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete kötelezettséget vállal arra, hogy a 
közösségi ellátások biztosításához szükséges 263.086 Ft lakosságarányos települési 
hozzájárulás összegére a 2009. évi költségvetésében fedezetet biztosít.  

 
Felelıs: Képviselı-testület, polgármester 

    Határidı: 2009. január 21. 
 
4.napirendi pont 
Lajosmizse Város Önkormányzata Polgármesteri Hivatala köztisztviselıi 
munkateljesítmény követelményeinek alapját képezı 2009.évi célok meghatározása, 
illetve tájékoztató a jegyzı 2008. évi munkateljesítményének értékelésérıl 
Elıadó: Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester:  Meg vannak határozva azok a feladatok, melyek  kiemelten 
fognak megjelenni a hivatal munkájában.  Az anyagot bizottság nem tárgyalta. 
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Van-e valakinek kérdése, véleménye. – Amennyiben nincs aki egyetért az anyaggal, valamint 
a határozati javaslattal kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 15 igen szavazattal és 1 tartózkodással a következı 
határozatot hozta. 
 
4/2009. (I.21.) ÖH 
Lajosmizse Város Polgármesteri Hivatala  
köztisztviselıi munkateljesítmény  
követelményeinek alapját képezı  
2009. évi célok meghatározása,  
illetve tájékoztató a jegyzı 2008. évi  
munkateljesítményének értékelésérıl 
 

Határozat 
 
1./ Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete Lajosmizse Város Polgármesteri 
Hivatala köztisztviselıi 2009. évi munkateljesítmény követelményeinek alapját képezı 
célokat a következık szerint határozza meg: 
A Képviselı-testület és szervei munkájának segítése a döntések körültekintı, alapos, 
törvényes, több döntési alternatívát biztosító elıkészítése, valamint következetes, 
maradéktalan végrehajtása.  
 
Ezen belül különösen: 

- A jogszabályi elıírásoknak megfelelés biztosítása a Képviselı-testület és bizottságai 
döntéseinek elıkészítése és végrehajtása során, különös figyelemmel a lehetséges 
döntési lehetıségek feltárására. 

 
- A Képviselı-testület által alkotott rendeletek betartása és betartatása, a hozott 

határozatok végrehajtása. 
 
- Felkészülés a 2009. évi Európai Parlamenti választások szakszerő és jogszerő 

elıkészítésére és lebonyolítására, a köztisztviselık, és a szavazatszámláló bizottsági 
tagok felkészítése. 

 
- A költségvetési egyensúly fenntartása 2009. évben is ésszerő, költségtakarékos 

gazdálkodással, a Polgármesteri Hivatalnál és az intézményeknél egyaránt 
költségkímélı lehetıségek feltárása és kiaknázása a város gazdálkodásának stabilitása 
érdekében közösen  az intézményvezetıkkel. 

 
- A vagyongazdálkodás során törekedni kell az önkormányzati vagyon értékállóságának 

megırzésére, védelmére. 
 
- Az önkormányzati beruházások elıkészítése és lebonyolítása során különös gondot 

kell fordítani a közbeszerzési törvény elıírásának betartására. A közbeszerzési törvény 
hatálya alá nem tartozó beruházások tekintetében a közpénzek takarékos felhasználását 
kell szem elıtt tartani. 

 
- Az önkormányzati fenntartású intézmények hatékony és gazdaságos mőködtetését 

szolgáló intézkedések megtétele. 
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- A hatósági feladatok ellátása során kiemelt cél a törvényesség, a gyorsaság (eljárási 

határidık betartása), az eredményesség, valamint az ügyfélközpontú ügyintézés 
megvalósítása. Az ügyfélközpontúság körében kiemelendı, hogy az ügyintézı 
tevékenysége középpontjában az ügyfél áll, így elsıdleges a személyes bánásmódban 
való részesítése, az udvarias, segítıkész, empatikus, rugalmas magatartás tanúsítása, a 
szakszerő tájékoztatás, ügyintézés, tanácsadás és információ nyújtása.  

 
- A felügyeleti jogkörben megtartott törvényességi ellenırzések során feltárt hibák, 

hiányosságok elemzése, a jogalkalmazási gyakorlat ennek megfelelı megváltoztatása. 
 
- A belsı piaci szolgáltatásokról szóló 2006/123/EK irányelv átültetésével kapcsolatos 

önkormányzatokat érintı rendeletalkotás felülvizsgálata. 
  
- A köztisztviselık kötelezı, illetve a hivatal éves továbbképzési tervében foglalt 

képzésben való részvételének biztosítása, valamint olyan, nem kötelezı képzésekben 
való részvétel támogatása a Közszolgálati Szabályzatban meghatározott mértékben, 
amely a köztisztviselı munkájának magasabb színvonalon történı ellátását segíti. 

 
- Az ügyvitel területén a pontos, precíz, gyors munkavégzés megvalósítása. 
 
- A belsı kommunikáció és a szervezeti egységek közötti együttmőködés hatékonyabbá 
tétele. 
 
- Az e-közigazgatás bevezetésének elıkészítése, az önkormányzati honlap folyamatos 

fejlesztése, karbantartása. 
 
- A „Lajosmizse Város Polgármesteri Hivatalának fejlesztése a modernizáció jegyében” 

címő ÁROP-1.A.2/A-2008-0091 azonosító számú nyertes pályázat megvalósítása az 
ütemezésnek megfelelıen. 

 
- Jogszabályváltozásokból adódó új feladatok maradéktalan ellátása. 
 

2./   Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete tudomásul veszi Kutasiné 
Nagy Katalin jegyzı 2008. évre elıírt egyéni munkateljesítmény értékelésérıl szóló 
beszámolót.  
 
Felelıs:     Képviselı-testület 
                  Az egyéni teljesítménykövetelmények meghatározásánál: jegyzı 
Határid ı: 2009. január 21. 
 
 
 
5. napirendi pont 
Jelentés a 2008. július 1-tıl 2008. december 31-ig tartó idıszakban a Képviselı-testület 
által meghozott és 2008. december 31-ig lejárt határidejő határozatainak végrehajtásról 
Elıadó: Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Az anyagot egy bizottság sem tárgyalta. Van-e valakinek 
kérdése, véleménye. – Amennyiben nincs aki egyetért a jelentéssel kézfeltartással jelezze. 
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Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 16 igen szavazattal a következı határozatot hozta. 
 
5/2009. (I.21.) ÖH 
A 2008. július 1-tıl  2008. december 31-ig tartó idıszakban 
a Képviselı-testület által meghozott és 2008. december 31-ig  
lejárt határidej ő határozatainak végrehajtásáról szóló 
jelentés elfogadása 
 
 

                                                                   H a t á r o z a t  
 

Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a jegyzı jelentését   -  a     
2008.  július  1-tıl 2008. december 31-ig tartó idıszakban a Képviselı-testület  által 
meghozott és 2008. december 31-ig lejárt határidejő határozatainak végrehajtásáról  -  
elfogadja. 

 
Határid ı: 2009. január 21.  
Felelıs: Képviselı-testület 
 
 

6.napirendi pont 
Interpelláció 
 
Dr.Cserényi Péterné képviselı. Nagy szerencse ért bennünket, amikor az egyik mobil 
szolgáltató jóvoltából 2008. nyarán sikerült pénzhez jutni, hiszen sem pályázattal, sem saját 
forrásból nem tudtuk volna megoldani a sportcsarnok parkettájának cseréjét, valamint a külsı 
festést. 
A vállalkozó  egy sor sőrített hajópadlóra 22 mm-es csaphornyos parkettát helyezett szegezve, 
majd csiszolta, háromszor  glettelte és két réteg vizesbázisú BONA sportlakkal lakkozta. Ezt a 
felületet  vagy enyhe nedves tisztítással, de inkább porszívóval kell takarítani. A hosszú 
élettartam céljából ajánlatos elvégezni a köztes csiszolást, majd egy glettvasas lakkréteget és 
egy hengeres BONA sportlakk réteget kell rávinni a felületre. Erre a munkára tavaly nem 
tudtunk forrást biztosítani. További probléma a használat során a szakszerő, kímélı takarítás, 
ezért javaslom külön soron megjeleníteni a költségvetés tárgyalása során  a két összeget: 
parketta felület megerısítésre: l.900.000 Ft-ot, takarítógépre: 250.000 Ft-ot. 
Az elmúlt idıszakban helyben is volt rá példa, hogy a megszorító intézkedések ellenére un. 
„aprópénzek” folynak ki a kezeink közül. Példa erre a volt városháza használatának kérdése. 
Az önkormányzat felelıtlenül gondolkodik abban az esetben, ha nem lép ez ügyben. Nem 
eltartási szerzıdést kötöttünk a LAHA vezetıjével, hanem az egyesület a közüzemi számlák 
kifizetési kötelezettsége mellett ingyenesen vehette igénybe a helyiségeket. Az épület  
kihasználatlan, minimum egy éve semmilyen rendezvény szervezés nem történt a falain belül. 
Az állaga szemmel láthatóan romlik. Az önkormányzat közpénzbıl éves szinten 250.000 Ft. 
fenntartási költséget fizet. Miért tartunk itt, miért nem lehet az önkormányzatnak újból 
birtokba venni az épületet, mely kihasználatlan és hasznot nem hoz, csak költsége van. 
Milyen intézkedést tervez polgármester úr? Felelıs hozzáállást várnék a LAHA vezetıje 
részérıl is. 
Igaz-e, hogy a szelektív hulladékgyőjtık helytelen használata miatt 6 m/Ft. hiánya képzıdött 
a szolgáltatónak? Felháborító és primitív dolog, hogy elhullott állati tetemektıl kezdve 
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mindent beledobálnak a hulladéktárolókba egyesek. A szolgáltató nem fogja átguberálni a 
győjtıedényeket, erre nincs kapacitása és nem feladata. 
Az Iskola-tó Mizsei utcai partszakaszának az augusztus 22-23-án megrendezésre kerülı lovas 
program megvalósíthatósága érdekében idıben elı kell készülnünk. Az internetre egy 
hónapon belül fel kell vinni a versenykiírást, de elıtte el kell dönteni, ki legyen a rendezı és 
ki a fıvédnök. 
Urbán  Miklós   lerajzolja a versenypályát és lovas szakmai szempontok szerint minden nap 
segít. A talaj  kiengedése után azonnal meg kellene kezdeni a tereprendezést, a töltést, mivel 
annak ülepednie kell. Haladéktalanul gondoskodni kell felelıs mőszaki szakértırıl, fıképp a 
szintezés miatt és az egyéb munkálatokat ellenırizni. A tereprendezés során tövestıl kivett 
fák  helyett új fákat már most tavasszal telepíteni lehet, ami nem zavarja a rendezvényt. 
Meg kell keresni azokat a vállalkozókat, magánszemélyeket, akik szívügyüknek tekintik a 
lovassportot és ezért áldozni is hajlandóak. Tartani kell a Lajosmizsei Lovasalapítvánnyal a 
kapcsolatot, melynek elnöke Urbán Miklós. 
Kérem, hogy a soros testületi ülésre az egyeztetéseken legyünk túl, és úgy legyen 
elıterjesztve az anyag. 
 
Basky András polgármester: A parketta tekintetében a testületi ülésen dönteni tudunk róla, 
hiszen költségvetést tárgyalunk, erre figyelni kell és be kell tervezni a 2 millió Ft-ot. A volt 
városházával kapcsolatban várom a javaslatodat, hogy a testületi ülés elé tudjuk hozni és 
egyeztetni fogjuk Dr.Kürti László úrral milyen elképzelései vannak. A szelektív 
hulladékgyőjtıvel kapcsolatban a vállalkozó  ezzel a problémával még nem keresett meg, 
ennek a témakörét ha megkeres bennünket, akkor tudjuk hozni testületi ülés elé. A  díj 
megállapításánál ez napirendre fog kerülni. A lovas programot ide kell hozni a testület elé, a 
költségvetés tárgyalásánál figyelni kell. Költségvetést kell hozzárendelni.  
 
Dr.Cserényi Péterné képviselı.  Urbán Miklós jelezte abban a pillanatban, amikor az 
önkormányzat lép, az elsı kapavágásnál  félmilliót biztosit a munkálatokhoz. A szándék 
komoly, az ajánlat is, mi is vegyük komolyan. 
 
Kollár László képviselı:  A december 22-i rendkívüli képviselı-testületi ülésen nagyon 
kevés képviselı volt jelen. Volt olyan képviselı, aki meg sem volt szólítva, nem tudott a 
testületi ülésrıl. 
 
Basky András polgármester:  Eljutott hozzánk is az információ és az aljegyzı asszony kíván 
szólni ezzel kapcsolatban. 
 
Muhariné Mayer Piroska aljegyzı: Jegyzı asszony távollétében történt a rendkívüli 
testületi ülésre szóló meghívás. A hatályos SZMSZ lehetıséget ad arra, hogy az ülést 
személyesen, telefonon és egyéb úton is össze lehet hívni. Az SZMSZ azt is rögzíti, hogy be 
kell szerezni a képviselık visszajelzését, mert az ülésnek határozatképesnek kell lenni. A 
képviselık meghívása  telefonon történt, de voltak olyan képviselık, akik többszöri 
próbálkozás ellenére sem vették fel a telefont, vagy ki volt kapcsolva a készülék. Nem tudunk 
mit tenni, ilyen esetben egyéb úton is megpróbáljuk a képviselıket elérni, és meghívni a 
testületi ülésre. 
 
Basky András polgármester: Tanulni kell belıle, ilyen nem fog elıfordulni. Az aljegyzı 
asszony jelezte ez ügyben lépéseket kíván tenni. 
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Oláh Attila képviselı: Alapos elıkészületek alatt áll a költségvetés tervezése, elıkészítése. 
Jelezni szeretném a Kálmán Imre utcai villany hiányát, hogy világítást kapjanak ık is a többi 
utcához hasonlóan. Az önkormányzat költségvetésébıl kettı villanyoszlop felállításával  
lehetne megoldani. 
 
Basky András polgármester:  Tárgyalni fogjuk mindazon észrevételeket, melyek 
elhangoztak. Az elıkészítı munka során szeretném, ha a testületi tagok betudnának 
kapcsolódni a költségvetés összeállításába. Február 15-ig itt kell, hogy legyen  anyag, igy 
lehet, hogy február 16-án hétfın lesz a költségvetés tárgyalásának a napja. A költségvetés-
tervezetet egyeztetni kell még különbözı tanácskozásokon. 
 
Kele Attila képviselı: Lakossági bejelentést kaptam, hogy a kóbor kutyák veszélyeztetik  a 
gyalogosokat, és ez a probléma már többször elıfordult, ezért ismételten be kellene tenni a 
Hírlap címő újságba. 
 
Basky András polgármester: A kóbor kutyákkal kapcsolatban a Szabó István kollegának 
kell szólni, ı riasztja az illetékes urakat, akik befogják a kutyákat. Persze ez  nekünk mindig 
pénzünkbe kerül. 
 
Józsáné dr.Kiss Irén képviselı:  December hónapban több alsólajosi  család Kollár László 
képviselı úrhoz és én hozzám fordult jelezve, hogy külterületen élnek,  óvodás és iskoláskorú 
gyerekeik vannak, és nagy nehézséget okoz, hogy a külterületrıl eljussanak a városba a 
különbözı intézményekbe. Rosszak az utak és nem mindenki rendelkezik gépjármővel, 
nagyok a távolságok és Lajosmizsén az 50-es úttól tizen kilométerre laknak. Azzal a kéréssel 
fordultak ezek a családok hozzánk, hogy segítséget kérjenek, hogy a gyerekek 
hozzájuthassanak az oktatási szolgáltatásokhoz, eljussanak iskolába, óvodába. Az utak  
állapotának a rendbetételében kértek segítséget. Egy család kivételével felkerestük ezeket a 
családokat, amit ezek a családok jeleztek, valóban szükség van a segítségre. Adott esetben 
érdemes lenne megvizsgálni a tanyagondnoki szolgáltatást. Meghatározott résznek segíteni a 
gyermeket óvodába, iskolába hordani és az orvoshoz jutásban. Abban az esetben, ha lesz 
olyan pályázati lehetıség akkor elıtérbe kell helyezni a szilárd útburkolati utak kiépítését 
külterületen. 
 
Basky András polgármester: Több 10 km-es távolságot nem kell megtenni nekik. Ebben a 
dologban az önkormányzat nehezen tud segíteni, mert olyan költségeket kellene felvállalni 
amit most nem tudunk. Ha pályázat engedi ebben az irányban el kell gondolkodni, 
 
Dr.Adonyi Lajos alpolgármester: Dr. Cserényiné képviselıtársam indítványához szeretnék 
csatlakozni.  Kérem, hogy a következı testületi ülésre kerüljön összeállításra egy olyan 
keresetlevél, melyben akarunk-e pert az ingatlan visszaszerzésére, vagy nem. A használati 
díjtól a közüzemi díjig visszamenıleg legyen benne minden. A Liszt F. utca legelején van egy 
köztéri lámpa, ami befelé áll, és az udvart világítja meg és nem az utcát. Ezt a lámpát meg 
kellene fordítani. 
 
Basky András polgármester: Szilágyi Ödön kollega vegye fel a DÉMÁSZ-szal a 
kapcsolatot és fordíttassuk meg a lámpatestet. A keresetlevél összeállítását megbeszéljük a 
jogászunkkal. 
 
Sápi Tibor képviselı:  Beszéltünk már a külterületi utak famentesítésérıl. Ezzel 
kapcsolatban van egy ajánlattétel Strausz Jánostól aki vállalná a dőlıutak famentesítését. 
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Egyeztetni kell azokkal a képviselıkkel, akik külterületen mőködnek, mert ık jobban rálátnak 
ezekre a problémákra. A közös egeztetés során kell megbeszélni, ı megtette az ajánlatát, 
reagálni csak az ı jelenlétében lehet. A parkettára visszatérve, a pénzügyi keret kimerült, 
valamint a parketta illeszkedik, csak utána lehet ezeket az anyagokat felvinni a területre. 
 
Basky András polgármester:  Külterületi utak tekintetében ha valakinek ehhez kapcsolódó 
javaslata van, jelezze. A külterületi utaknál sok esetben szükség lenne az útszélességet 
megcsinálni, hogy járható legyen. Az útszélességnek teljes egészében fagyökér és 
tuskómentesnek kell lenni. A következı testületi ülésre elıterjesztés fog készülni, valakinek 
javaslata lesz, Sápi Tiborral vegye fel a kapcsolatot. 
 
Basky András polgármester: Van-e további interpelláció? 
Amennyiben nincs, kérdezem az interpellálókat, hogy a kérdésre adott választ elfogadják-e? 
 
Dr.Cserényi Péterné képviselı:  Igen, elfogadom. 
Kollár László képviselı: Igen, elfogadom. 
Oláh Attila képviselı: Igen, elfogadom. 
Kele Attila képviselı:  Igen, elfogadom. 
Józsáné dr. Kiss Irén képviselı: Igen, elfogadom. 
Dr.Adonyi Lajos alpolgármester: Igen, elfogadom. 
Sápi Tibor képviselı: Igen, elfogadom. 
 
Több napirend nem volt, így polgármester a képviselı-testületi ülést 15.05 órakor bezárta. 
 

kmf. 
 
 
 

      Basky András sk.       Kutasiné Nagy Katalin sk. 
      polgármester                                                                      jegyzı 
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